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Obiectul întrebării: Indicatori sistem de educatie

Stimată Doamnă Ministru,

Pentru a urmări evoluția sistemului de educație din România precum și efectul implementării 
unor măsuri concrete în acest domeniu este nevoie, pe de-o parte, de existența unor indicatori care să 
urmărească progresul (date care să fie făcute publice - atât la nivel național cât și ca la nivel de 
școală și de clasă sub forma de obiective cantitative) și, pe de altă parte, de o analiză și corelare clară 
a acestora.

Sistemul educațional din România nu este tocmai performant acum (de exemplu, trei din zece 
elevi de clasa a Xll-a nu reușesc să ia examenul de Bacalaureat după 12 ani de studiu.) dar, cu 
siguranță, poate deveni performant în timp dacă sunt implementate politicile și măsurile potrivite. 
Studiile arată faptul că sistemele de educație pot înregistra progrese semnificative, indiferent de cât 
de grave sunt problemele lor, în perioade de până la șase api.

Ținând cont de informațiile menționate, doamnă ministru, doresc să va adresez următoarele 
întrebări:

J. Care sunt indicatorii pe care îi aveți în vedere pentru a urmări evoluția sistemului 
educațional românesc? Vă rog să precizați ți sursele unde pot fi găsiți ți consultați acesti 
indicatori?

2. Cum și la ce perioade comunicați cetățenilor starea sistemului educațional?

Solicit răspuns scris.
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Senator, Silvia Monica Dinică


